
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1004

Er det regeringens holdning, at der fortsat skal kunne dyrkes græsfrø, løg, spinatfrø og

kartofler i Danmark på konkurrencedygtigt niveau, og vil regeringen sikre, at erhvervene

har tilladelse til at anvende de nødvendige produktionsmidler, herunder de nødvendige

plantebeskyttelsesmidler til de enkelte afgrøder, og i forbindelse med den fortsatte løben-

de udvikling af nye plantebeskyttelsesmidler, at eksisterende midler kan anvendes på

godkendt grundlag, indtil nyt middel er udviklet og klar til brug, om nødvendigt ved dis-

pensation, til sikring af produktionen af afgrøderne og de afledte arbejdspladser i Dan-

mark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. juni 2020.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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